
"Baixar� al vestidor per intentar transmetre tranquilálitat als

jugadors"
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Vost� ara assumeix protagonisme al Girona, per� fa uns anys en va tenir a la televisi� gr�cies al programa de la

Sexta "Qui�n vive ah�?", on va mostrar la seva casa de Palam�s. Com va acceptar par ticipar-hi? Encara hi viu en

aquella casa?

S�, encara hi visc. Jo tinc un amic que �s productor i com que estaven rodant per la zona em va trucar. En aquell

moment vaig dir "i per qu� no?". Va ser una experi�ncia m�s, no me'n penedeixo pas. Per� d'all� ja en fa quatre o

cinc anys, tot i que �s veritat que s'ha anat repetint diverses vegades aquell cap�tol.

Dilluns van pagar la n�mina de gener als jugadors. Ha baixat als vestidors per presentar-se als jugadors?

S�, dilluns els vam pagar un mes. Volia baixar avui (ahir per al lector) al vestidor, per� no hi havia entrenament.

Em presentar� i els intentar� transmetre tranquilálitat, explicant-los que el club est� fent tot el possible per trobar

solucions. M'agradaria donar-los el meu punt de vista d'all� on ens trobem, el punt de vista del club. Els explicar�

tot el proc�s de la venda, perqu� vull que tinguin la informaci� de primera m�. Aquesta no �s la millor manera de

lluitar per l'ascens a Primera, per� �s la situaci� en qu� ens trobem. A mi m'agradaria sor tir del concurs el dia 9 i

que tot qued�s normalitzat i ens pogu�ssim centrar en el tema espor tiu. La situaci� �s complicada per� aix� no

justif ica que no puguem trobar una sor tida. Els jugadors s'han sabut a�llar de la situaci�, s�n uns grans

professionals.

Veu opcions reals de pujar a Primera? Es conforma disputant la promoci�?

Del tema espor tiu segurament en parlaria molt millor en Quique C�rcel o l'entrenador Pablo ?Mach�n. L'altre dia

vaig veure unes declaracions del t�cnic on deia que es veia capa� de lluitar per tot. Conf io en les seves paraules.

Si ell ho diu, m'ho crec.

El sotrac de joc que va evidenciar-se en par tits com el del Num�ncia i l'Albacete sembla que s'ha anat superant.

S�, per� aix� li passa a tots els equips. Aquesta lliga, com ja sabem, �s molt llarga i els equips fan baixades i

pujades. Estem a tres punts del primer i a un del segon i encara queden molts par tits, onze en total. Tamb� li dir�

que sense acabar de jugar del tot b� estem guanyant par tits, i aix� �s impor tant.

S'ha aturat a pensar quants punts faran falta per pujar directe i per fer el "play-of f"?

No, la veritat �s que no. L'�nic que m'he parat a pensar �s quan diners ens falten...

I quants en falten?

Per sor tir del concurs no arriba a 600.000 euros. Per� l'escenari ideal serien uns 900.000, per pagar-ho tot i

quedar ben nets. La nostra intenci� �s posar al dia tothom. Si sor tim del concurs rebrem una injecci� econ�mica

impor tant de la Diputaci�.

Li agradaria seguir de president, si es troba una soluci� que sanegi el Girona, fent vost� el "seu" projecte?

S�, �s clar que m'agradaria, segons qui hi hagu�s al club. A mi m'agradaria veure un Girona en calma i

tranquilálitat, on la gent estigu�s al corrent dels pagaments i, evidentment, m'agradaria veure'l a Primera Divisi�.

�s una possibilitat, per qu� no?

L'ascens ho solucionaria tot?

S�, per� no ens ho podem jugar tot a aquesta car ta.

T� per davant una Setmana Santa amb poc temps per desconnectar...

Les �ltimes setmanes estan sent fren�tiques i aquests dies de Setmana Santa ho continuaran essent.
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